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Abstract (en)
1. Device for manufacturing cigarette packs (20), the packs (20) having glue connections running through a drying turret (23) with a relatively long
dwell time. 2.1. To transfer the packs (20) from a preceding turret, especially a transfer turret (22), onto the drying turret (23), pockets (25, 26) of
the two turrets are designed in a special way, so that pocket walls (30, 31, 32, 33) can be moved past one another and, at the same time, transfer
the packs (20), without radial displacement, from one pocket (25) to the other pocket (26). 2.2. The packs (20) received by the drying turret (23)
pass into elongate receptacles, namely pack shafts (62), in which the packs (20) are gradually displaced during rotation and out of which they finally
emerge via an outlet orifice (66) and are transferred onto a discharge conveyor (24). <IMAGE>

Abstract (de)
1. Vorrichtung zum Herstellen von Zigaretten-Packungen (20), wobei die Leimverbindungen aufweisenden Packungen (20) einen Trockenrevolver
(23) mit längerer Verweildauer durchlaufen. 2.1. Zur Übergabe der Packungen (20) von einem vorangehenden Revolver, insbesondere einem
Übergaberevolver (22), an den Trockenrevolver (23) sind Taschen (25, 26) der beiden Revolver in besonderer Weise ausgebildet, derart, daß
Taschenwände (30, 31, 32, 33) aneinander vorbeibewegt werden können und dabei die Packungen (20) ohne Radialverschiebung von einer
Tasche (25) zur anderen Tasche (26) übergeben. 2.2. Die vom Trockenrevolver (23) übernommenen Packungen (20) gelangen in langgestreckte
Aufnahmen, nämlich Packungsschächte (62), in denen die Packungen (20) während des Umlaufs nach und nach verschoben werden und aus
denen sie schließlich über eine Austrittsöffnung (66) austreten und an einen Abförderer (24) übergeben werden. <IMAGE>
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